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                                      ZAPISNIK 17. SKUPŠČINE KKK BOHINJ 

 

Ribčev Laz, 10.05.2024 ob 18 uri 
 

 
 
Skupščina je bila sklicana ob 18 uri, pričela se je ob 18:30 uri, ko je bilo prisotnih 30 članov kluba. 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Otvoritev skupščine, pozdrav predsednika kluba 
2. Potrditev predloga dnevnega reda 
3. Izvolitev delovnih organov volilne skupščine (predsednika, zapisnikarja, overovatelja 

zapisnika in verifikacijske komisije) 
4. Poročilo verifikacijske komisije 
5. Poročilo predsednika o delu v letu 2023, finančno poročilo, poročila trenerjev, vodje rekreacije, 

blagajnika in nadzornega odbora 
6. Razprava o poročilih in njihova potrditev 
7. Razrešitev organov KKK Bohinj 
8. Poročilo kandidacijske komisije - predstavitev kandidatov za upravne organe KKK Bohinj 

(predsednik, podpredsednik, člani nadzornega odbora, gospodar, blagajnik, tajnik) 
9. Volitve in imenovanje organov KKK Bohinj 
10. Predlog načrta dela in finančnega načrta za l. 2024 
11. Potrditev višine članarine za l. 2024 za člane, tekmovalce, cene tečajev in športnih uric za 

najmlajše 
12. Razno, beseda gostov 

 
 

 
Ad1. Predsednik Polde Šmit pozdravi prisotne in predlaga dnevni red. 
 
Ad2. Predsednik Polde Šmit predlaga dnevni red. 

 
SKLEP 1: Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad3. Predlog delovnih organov skupščine: predsednik delovnega predsedstva Stane Klemenc, člana 
Franci Mustar in Boštjan Repic, zapisnikar Nevenka Leskovšek, overovatelja zapisnika Martina Stare 
in Gregor Jurković, verifikacijska komisija: Gregor Gašperin in Miha Gašperin. 
 

SKLEP 2: Predlog delovnega predsedstva je bil soglasno sprejet. 

 
Ad4. Verifikacijska komisija je skladno z določili statuta ugotovila, da je ob 18:30 uri skupščina 
sklepčna, ko je bilo prisotnih 30 članov kluba. 
 
Ad5. Predsednik Polde Šmit poda poročilo o delu v l. 2023. 
 
V preteklem letu je prišlo do osipa članstva. Mladim tekmovalcem pri prehodu v srednje šole sistem 
ne nudi nobenih bonitet, prav tako je problem velika oddaljenost šol, tako da s prevozi izgubijo 
veliko časa. Pri osipu rekreativcev so vzroki različni (finančni, popularnost SUP-ov,...). Navkljub 
vsemu smo izpolnili večino zastavljenih ciljev. Ostala nam je izdelava nadstrešnice nad kajaki, brez 
katere ne moremo zavarovati čolnov. Zadevo peljemo naprej in usklajujemo s TNP in Občino. 
 



 
Poročila trenerjev: 
 
Jan Šmit 
Priprave na sezono 2024 smo pričeli na Sardiniji (Rok Šmit) že v decembru 2022, , na ostalih 
pripravah se je Roku priključil še Anže Pikon in ostali iz slovenske ekipe. Nadaljevali smo januarja v 
Planici, februarja v Sabaudiji in v marcu ponovno na Sardiniji. Oba sta se uvrstila v reprezentanco 
Slovenije. 
Rok je svetovnem pokalu dosegel 5. mesto na 500m in 9. mesto na 200m. Na svetovnem 
prvenstvu v Duisburgu pa 4. mesto v kategoriji K2 mix 500m. 
Anže Pikon je na mednarodni tekmi v Auronzu v kategoriji K-2 dosegel 1. mesto na 200m in 2. 
mesto na 500m. V K-1 je bil peti na 200m razdalji. Na svetovnem prvenstvu za mlajše člane v 
Auronzu je dosegel 5. mesto v K-2. Na Evropskem prvenstvu na Portugalskem je bil osmi v K-2 na 
500m in deveti v K-1 na 200m. Na svetovnem prvenstvu v Duisburgu je dosegel 23. mesto v K-2 
500m in 14. mesto K-2 na 1000m. 

 
Andraž Nahtigal 
Lani se je po koronskem postu zopet vrnil Zimski pokal (4 tekmovanja). Naši tekmovalci so pokazali 
dobro pripravljenost, mladinci v teku in teku na smučeh, mlajše deklice in cicibanke pa tudi v 
oviratlonu, saj smo zimo dobro izkoristili za aktivnosti na snegu, v telovadnici in v bazenu. Začetek 
sezone je bil malo slabši, kljub temu so bili Bine Prešeren, Gaber Jurković, Miha Gašperin in Gregor 
Gašperin vključeni v reprezentanco U16. Že na prvi tekmi za SLO pokal je 10 naših članov stopilo 
na stopničke. Tudi na Državnem prvenstvu v velikih kanujih za osnovne šole smo prejeli kolajno Po 
pripravah na Bledu sta se Anže Pikon (2. mesto v K-1 na 200m) in Gregor Gašperin (v K-4) 
udeležila mednarodne regate v Bratislavi. Z vsemi kategorijami smo se udeležili tekem za SLO 
pokal. Mednarodne tekme v Auronzu so se Anže, Miha in Gregor udeležili kot člani slovenske 
reprezentance, ostali kot člani kluba. V kategoriji K-2 mix sta dobro nastopila Ana Mikelj in Gaber 
Jurković, v moškem dvojcu pa Bine Prešeren in Mars Repinc. Udeležili smo se priprav v Bohinju, 
Mostu na Soči in tabora v Murski Soboti. Veliko smo hodili v hribe, kolesarili, plezali v skali. Na 
Državnem prvenstvu na Bledu so državni prvaki postali: Manca Ravnik in Ana Gašperin v K-2 
200m, Gaber Jurković na 500m, Miha Gašperin in Gregor Gašperin v K-2 200m, Rok in Jan Šmit v 
K-2 200m. Kolajne pa so dobili tudi Neža Ravnik in Tinkara Smukavec v K-2 200m, Eva Habjan in 
Ela Klešnik v K-2 200m, Bine in Tia Prešeren v K-2 mix 200m. Skupaj smo prejeli 29 kolajn in 11 
naslovov državnih prvakov. Za zaključek sezone pa so se štirje naši tekmovalci udeležili 
mednarodne regate na Cipru. 
Sezono ocenjujem kot zelo uspešno, dosegli smo dobre rezultate tako na državnem prvenstvu z 
ekipo mlajših deklic, kot na mednarodni ravni z mladinci. 
 
Stane Klemenc (rekreacija) 
V l. 2023 nismo organizirali nobenega skupinskega izleta, nekaj starejših članov je veslalo na 
Planinskem polju, tekme 24 ur veslanja za dober name na Ljubljanici se je udeležil le Niko Svoljšak. 
Na Bohinjskem maratonu je sodelovalo 11 naših članov rekreativcev. Na Bohinjskem Jezeru je bilo 
aktivnih okoli 40 članov kluba. Zanimanje za tečaje kajaka (trije tečaji) je upadlo. 
 
Poročilo blagajnika zaradi opravičene odsotnosti  prebere Polde Šmit: 

                  Leto smo finančno zaključili s  44.890,79€ prihodkov in 44.634,13€ odhodkov, presežek prihodkov 
znaša 256,66€. Stanje TRR konec leta je bilo 17.666,86€. Leto smo zaključili uspešno. Poročilo je 
pripravila naša dolgoletna  računovodkinja Tanja Zalokar.  

 
. 
Poročilo nadzornega odbora prebere Špela Pia Sodja: 
 
Delo društva in njegovih organov je potekalo brez nepravilnosti. Statut in sklepi so se korektno izvajali. 
Finančno poslovanje je potekalo uspešno, racionalno in odgovorno. 
 
Ad6. Ker na poročila ni bilo pripomb, se je o njihovem sprejetju glasovalo v paketu. 
 



SKLEP 3: Skupščina je soglasno sprejela vsa poročila. 
 
Ad7. Predsednik Polde Šmit predlaga razrešnico organov kluba za l. 2023. 
 
SKLEP 4: Skupščina je soglasno potrdila razrešnico organov kluba. 
 
Ad8.  Kandidacijska komisija predlaga nove člane organov kluba: 
 
Predsednik: Polde Šmit 
Podpredsednik: Franci Mustar 
Tajnik: Nevenka Leskovšek 
Blagajnik: Alenka Pikon 
Člani predsedstva: Polde Šmit, Stane Klemenc, Franci Mustar, Boštjan Repinc, Darko Logar, Andraž 
Nahtigal, Jan Šmit, Aleš Habjan, Nevenka Leskovšek, Mojca Mikelj, Špela Pia Sodja, Katarina 
Đurđević, Martina Stare 
Gospodar: Toni Prešeren 
Nadzorni odbor: predsednik Miro Cerkovnik, člana: Matej Smukavec in Robi Mikelj 
 
SKLEP 5: Skupščina je soglasno potrdila člane organov kluba. 
 

                Ad9. Predsednik predstavi načrt dela in finančni plan kluba za l. 2024. Finančni plan je usklajen med 
prihodki in odhodki, ki so planirani racionalno glede na razpoložljiva sredstva . Planirane so vse 
standardne aktivnosti kluba za omogočanje dobrega dela tekmovalcev in trenerjev. V plan smo 
ponovno dali izdelavo nadstrešnice na čolnarno, večjih investicij nimamo v planu. V kolikor se bo 
pokazala potreba tekom leta  naprošam skupščino za vnaprejšnje soglasje za spremembo plana. 
 
Ad.10 Predsednik Polde Šmit predstavi predlog članarine, ki ostaja nespremenjena, za 
zaposlene 30€, za dijake in študente 20€. Mesečna vadnina za tekmovalce je 30€, 
i 
Tečaj. Plačati je potrebno še letno članarino za izposojo opreme.   
 
SKLEP 6: Predlog cenika je bil soglasno sprejet. 
 
Ad.10 Župan Miro Sodja pohvali delo kluba, predvsem čestita tekmovalcem, trenerjem in 
staršem tekmovalcev.  Epidemija je zavrla delo na več področjih, kar se kaže na vseh prireditvah in 
tekmovanjih v občini. Narejen je nov pravilnik vrednotenja športnih uspehov, ki predvideva denarne 
spodbude tudi za udeležbo, ne samo za dosežene kolajne, na evropskih in svetovnih tekmovanjih. 
Zahvali se vodstvu in članom kluba za dobro sodelovanje in pomoč pri občinskih akcijah. 
Tekmovalcem in trenerjem želi veliko športnih uspehov. 
 
 
 
 
Zapisala: Nevenka Leskovšek             Overila: Martina Stare 
          
 

Gaber Jurković 
 
 
Ribčev Laz, 10.5.2024  
  
 


